
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 222
Kan ministeren oplyse, hvorfor Skatteministeriet ikke i forbindelse med Folketingets be-
handling af L 74 (2022-23, 2. samling), gjorde opmærksom på, at renovationskøretøjer ik-
ke er omfattet af kilometerafgiften, eftersom det fremgår af bemærkninger til lovforslaget, 
at virksomheder skal betale vejafgift fra 2025, hvis køretøjet tidligere har betalt vejbenyt-
telsesafgift, eller i forbindelse med besvarelse af L 74 - spørgsmål nr. 55 (2022-23, 2. 
samling), hvoraf det fremgår, at listen af undtagne køretøjer er udtømmende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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